
 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

’s-Gravenzande, 19 januari 2019 
 

Rondvraag voor de vergadering van de Raad van de gemeente Westland 

op dinsdag 22 januari 2019 

inzake ‘schrijven Arcade mbt bod prestatieafspraken 2019’ 
 

 

  

Mijnheer de Voorzitter, 

 

Woningcorporatie Arcade heeft de fracties in de gemeenteraad een afschrift toegestuurd van 

een brief gericht aan uw college met als onderwerp ‘Bod prestatieafspraken 2019’.  
Wij hebben kennis genomen van de vragen naar aanleiding van deze brief die onze collegae 

van Westland Verstandig voor beantwoording in de rondvraag van de vergadering van de 

gemeenteraad dd 22 januari 2019 inmiddels hebben ingediend.  

 

Het schrijven van Arcade is voor de fractie van GemeenteBelang Westland eveneens de 

aanleiding tot het stellen van enkele urgente vragen: 

 

 Moeten wij het schrijven van Arcade nu zo interpreteren dat per 15 december 2018  

tussen woningcorporatie Arcade en gemeente Westland voor 2019 géén prestatieafspraken 

(conform Woningwet artikel 44.2) zijn overeengekomen?  
 

 Het al jaren voortdurende dispuut tussen woningcorporatie Arcade en gemeente Westland 

over ‘het beschikbaar stellen van voldoende betaalbare grondlocaties’ staat klaarblijkelijk het 
overeenkomen van prestatieafspraken in de weg (of gaat dat in de weg staan). Is uw college 

nu voornemens dit geschil (conform Woningwet artikel 44.4) voor te leggen aan de Minister 

van Wonen? 
 

 Zijn tussen de andere in Westland actieve woningcorporaties en gemeente Westland per 

15 december 2018 prestatieafspraken overeengekomen? 

 

 

Fractie GemeenteBelang Westland 

André van den Berg 

 


